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入口提櫃全面無紙化 

於 2021年 7月 1日生效 
 

各運輸客戶 :  

 
香港貨櫃碼頭商會剛公佈，其會員(包括亞洲貨櫃碼頭、中遠-國際貨櫃碼

頭、香港葵涌三號貨櫃碼頭、香港國際貨櫃碼頭及現代貨箱碼頭)定於 2021

年 7 月 1 日為入口提櫃全面實施無紙化操作；自 7 月 1 日起，在碼頭閘口出

示相關 eRO 的二維碼(QR code)將成為貨櫃車司機進行入口提重的方式，有關

通 告 請 參 閱 附 頁 文 件 或 於 香 港 貨 櫃 碼 頭 商 會 網 站

(http://www.hkctoa.com/net_resources/news/Announcement_for_eRO_2021%2
0_20210319_.pdf) 查閱。 

 
如何獲得 eRO二維碼 

 
1. 運 輸 公 司 及 你 的 客 戶 ( 如 貨 代 及 貨 主 等 等 ) 須 盡 快 於

http://reg.OnePort.com完成登記 eRO 服務。 

 
2. 轉發通訊(https://www.oneport.com/ero/eronews2103c.pdf)給你的生意夥

伴，並提醒他們盡早登記 eRO 服務。 

 
3. 通知你的司機在 Apple Store 或 Google Play 下載港口通 電子閘口(HKiPort 

eGate)，以便接收 eRO二維碼 。 

 
4. 提醒你的客戶需要通過 eRO 平台轉送 eRO 給你; 簡易使用步驟參閱

http://www.oneport.com/ero/eroquickstart.pdf。 

 
5. 待 收 到 eRO 後 ， 同 樣 參 閱 簡 易 使 用 步 驟

(http://www.oneport.com/ero/eroquickstart.pdf) 並為你的 eRO指派提櫃車

牌及司機，你的司機便可登入 HKiPort eGate接收 eRO二維碼。 

 
如有其他查詢，請致電 3669-1407。 

 
一路通有限公司 

二零二一年三月二十九日 
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29 March, 2021 
 

Paperless release of import containers in full scale  
With effect from 1 July 2021 

 

Dear Trucking Customers, 
 
Hong Kong Container Terminal Operators Association (HKCTOA) has just issued a notice, 
announcing that HKCTOA members – including Asia Container Terminals, COSCO-HIT 
Terminals, Goodman DP World (CT3), Hongkong International Terminals, and Modern 
Terminals - will go for paperless release of import containers in full scale with effect from 
1 July 2021. As of that date, the presentation of QR code at the container terminals’ 
gatehouse will become the mode for the release of import laden containers to truckers.  
For details of the notice, please refer to the attached or you can directly check that out at 
http://www.hkctoa.com/net_resources/news/Announcement_for_eRO_2021%20_2021
0319_.pdf. 
 
How to Obtain eRO QR Code 
 
1. Trucking companies and your customers – including forwarders, consignees, etc. – 

should complete registration at http://reg.OnePort.com asap. 
 
2. Please forward the notice (https://www.oneport.com/ero/eronews2103c.pdf) to 

your business partners and remind them to sign up asap. 
 

3. Notify your truck drivers to download the mobile app HKiPort eGate on Apple Store 
or Google Pay for the purpose of receiving eRO QR codes. 

 
4. Remind your customers to forward eROs to you on the eRO platform.  A quick start 

guide is available at http://www.oneport.com/ero/eroquickstart.pdf for their 
reference.   

 
5. Upon receipt of an eRO from your customer, follow the same guide at 

http://www.oneport.com/ero/eroquickstart.pdf and assign a tractor and a driver on 
the eRO platform.  Your truck driver can then log into HKiPort eGate to obtain the 
QR code. 

 
Should you have any questions, please contact us at 3669-1407. 
 
OnePort Limited 
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